
Øve- og planlægningstur før Hubertus d. 25. oktober 2014

Vi var 7 ryttere (Aase, Lene F, Mette, Gitte, 
Henriette, Niels og Per) og uundværlige Michael, 
der mødtes for at planlægge og delvis gennemride
ruten for årets hubertusjagt. Planlægningsarbejdet
startede allerede over kaffen og rundstykkerne i 
klubhuset. I år er en god planlægning særlig 
vigtig, fordi vi bliver det største hubertusfelt i 
Rideselskabets historie.

Vi nåede ikke at komme hele ruten igennem, for 
Per skulle skynde sig hjem for at komme til 
fødselsdag i Vestjylland, men det blev da en tur 
på mere end 2 timer. Vi ændrede ruten lidt i 
forhold til sidste år – tog nogle spring ud og andre
ind. En strækning må omlægges, hvis der er 
fedtet bund på dagen. Et skarpt sving med lidt 
blød bund blev testet i lav hastighed. Det skal nok
blive godt.

Vi fik prøvet mange af springene og testet hesten 
med henblik på at være med i et stort jagtfelt. 
Man kan vist sige, at Henriettes Sisse bestod, 
mens Gittes Piano desværre dumpede. Piano var 
meget oppe at køre og slet ikke fokuseret på 
opgaven – vist nok noget med manglende 
træning. Mettes Laust er ikke helt klar endnu, 
men det bliver han nok inden næste års 
hubertusjagt. De træner ivrigt i spring og bestemt 
ikke uden dramatik.

Det var en rigtig god tur i tørvejr, med sol og god 
varme - årstiden taget i betragtning. Dejligt at 
have vores hoffotograf Michael med for han er 
nemlig også en knag, når det drejer sig om at 
lukke låger op.

Per

Der findes flere billeder under fotos 2014
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